
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šišove 

konaného dňa 16. augusta 2021 

__________________________________________________________________________________  

 

 

 

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny 

 

Ďalší prítomní:           

Prítomní občania:  

 

K bodu 1 

 

Ing. Elena Valachová, starostka obce otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Šišov 

a privítala poslancov OcZ na zasadnutí. Z 5 poslancov boli prítomní 3 poslanci. Skonštatovala, že 

zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

 

K bodu 2 

 

Starostka oboznámila poslancov s programom zasadnutia. Za zapisovateľku určila PhDr. Janu Vaňovú 

a za overovateľov zápisnice Petra Gerháta a Mgr. Danielu Machovú 

Do návrhovej komisie navrhla: Petra Gerháta a Mgr. Danielu Machovú. 

Starostka dala hlasovať za takto navrhnutý program zasadnutia, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 

a návrhovú komisiu. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 

Hlasovanie: za 3 poslanci, 2 neprítomní 

  

K bodu 3 

 

Starostka podala poslancom správu o stave plnenia uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  Skonštatovala, že niektoré uznesenia sú bez termínu plnenia, ostatné sú splnené resp. 

v štádiu plnenia.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 3 poslanci, 2 neprítomní 

 

K bodu 4 

 

Starostka predložila poslancom návrh VZN o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 

školskej dochádzky v základnej škole, o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí a o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej jedálni. Starostka uviedla, že predmetným 

návrhom VZN sa reaguje na právne úpravy zákona o dotáciách na stravu pre žiakov.   

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 3 poslanci, 2 neprítomní 

 

K bodu 5 

Starostka  ospravedlnila kontrolórku obce a predložila poslancom Správu o výsledkoch kontroly za 

obdobie od januára do júna 2021, ktorá vypracovala hlavná kontrolórka obce p. Baginová. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 3 poslanci, 2 neprítomní 



 

 

K bodu 6 

 

V rámci bodu Rôzne starostka predložila poslancom na prerokovanie  a schválenie: 

 

a) žiadosť p. Milady Hanovej o prenájom časti pozemku parc. reg C-KN č. 31/1 – trvalý trávny 

porast, LV č. 240, k.ú. Šišov. Žiadateľka už v minulosti mala časť tejto parcely v prenájme a chce 

pokračovať v jej využívaní. Obec zverejnila 15 dní pred rokovaním obecného zastupiteľstva zámer 

nakladania s nehnuteľnosťou a keďže sa jedná o prenájom možno schváliť na rokovaní v jednom 

zámer a aj samotný prenájom.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 3 poslanci, 2 neprítomný 

 

b) oprava krajnice časti cesty – starostka uviedla, že v obci prebehla rekonštrukcia cesty a časť  

asfaltovej drte bola využitá na opravu miestnej komunikácie pri bývalej pálenici. Zvyšnú časť 

plánuje použiť na opravu krajnice miestnej komunikácie parc. č. 30 na úseku od rodinného domu 

p. J. Pajtinu po tzv. otoč pred rodinným domom p. J. Godála. Krajnica v tomto úseku je vymytá, 

plánovanou opravou by sa vybrala zemina cca do hĺbky 30 cm a šírky cca 80 cm, následne by sa na 

tento úsek naviezol štrk, ktorý by sa užaboval a na tento by sa potom dala asfaltová drť. Zvyšná drť 

bude použitá na spevnenie plochy pri hasičskej zbrojnici, na základe požiadavky členov DHZ a na 

spevnenie plochy – parkoviska na cintoríne. Požiadala poslancov o schválenie opravy časti 

miestnej komunikácie.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 3 poslanci, 2 neprítomní 

 

c) žiadosť p. Zdena Guľu, ......................... a Milana Filu, bytom .......................... o prenájom 

obecných priestorov. Prenájom tohto priestoru bol schválený, s nájomcom zatiaľ nebola podpísaná 

nájomná zmluva. Poslanci požiadali starostku, aby vyzvala nájomcu či pretrváva jeho záujem 

o tieto priestory. V prípade, že nájomca neuzatvorí s obcou nájomnú zmluvu, budú priestory 

ponúknuté na prenájom formou verejnej obchodnej súťaže. 

      K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

      Hlasovanie: za 3 poslanci, 2 neprítomní 

 

d) návrh na úpravu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 3/2021. 

Starostka predložila poslancom návrh na úpravu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 3/2021, 

v rámci ktorého budú zrealizované presuny medzi položkami a do rozpočtového opatrenia sú 

zapracované aj schválené dotácie na projekty, ktoré sa budú realizovať ako aj úprava rozpočtu na 

spolufinancovanie týchto projektov. Jedná sa o projekty: Vybudovanie oddychovej zóny 

v obecnom parku, Nové knihy do obecnej knižnice, rekonštrukcia kanalizácie a vybudovanie ČOV.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 3 poslanci, 2 neprítomní 

 

e) návrh na schválenie úveru na realizáciu investičnej akcie ČOV a kanalizácia.  

Starostka predložila poslancom návrh na schválenie úveru na dofinancovanie investičnej akcie a to 

vybudovanie ČOV pri základnej škole a rekonštrukciu kanalizácie.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 3 poslanci, 2 neprítomní 

  

 

 



 

K bodu 7 

 

V rámci interpelácii nevystúpil žiadny poslanec. 

 

K bodu 8 

 

Starostka otvorila diskusiu.  

Poslanci diskutovali k jednotlivým bodom počas ich prerokovávania. V rámci diskusie starostka 

informovala poslancov o: 

- pokračovaní prác na zriaďovaní novej triedy materskej školy v budove základnej školy, t.j. že 

vo výdajni stravy boli osadené dresy a batérie, miestnosť už treba len vymaľovať, nová trieda 

je už vymaľovaná, je v nej zmontovaný nábytok, ešte sa čaká na stoly a stoličky pre detí, 

zakúpiť ešte treba koberec, interaktívnu tabuľu a notebook. Ďalej informovala  o schválenej 

dotácií na zriadenie triedy v MŠ vo výške 2700 €; 

- schválenej dotácií z Programu obnovy dediny na projekt: Oddychová zóna v obecnom parku vo 

výške 4137,25 € so spoluúčasťou obce vo výške 217,75 €. 

- zakúpených kompostéroch pre obyvateľov, ktorí požiadali o kompostér. Celkovo bolo 

zakúpených 70 kusov. 

- o zrekonštruovaní priestoru v budove obecného úradu a vytvorení príručného archívu; 

- o podaní žiadosti na Okresný úrad Bánovce nad Bebravou o vydanie vodoprávneho povolenia; 

- o zriadení novej web stránky obce; 

- o organizovaní mikroregionálnych slávností – organizátorom je obec Zlatníky, konať sa budú 

21. augusta, zároveň pozvala poslancov na túto akciu; 

PhDr. Vaňová upozornila na poškodený kanál, ktorý sa nachádza pri jej dome a tento bol poškodený 

ťažkými autami, ktoré zvážali drevo. V prípade prívalového dažďa vznikne problém s odtokom vody 

a požiadala starostku, aby oslovila Lesy SR o opravu tohto kanála.  

Nakoľko v rámci diskusie už nikto nevystúpil, starostka diskusiu ukončila.  

 

K bodu 9 

 

Starostka poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

 

 

 

V Šišove, 16. 08. 2021 

 

......................................................    .............................................................. 

            Peter Gerhát                                                         Mgr. Daniela Machová 

overovateľ I          overovateľ II             

                                                                                  

                                                                                

 

 

                                                                                    ........................................................... 

            Ing. Elena Valachová 

                            starostka obce 

Zapísala: PhDr. Jana Vaňová 

 



 

 

 

 

 

 


